

I speak limited English. I need help from a competent interpreter in **ARABIC** to have full and effective access to your programs.

Under Title VI of the 1964 Civil Rights Act, public agencies are obliged to provide **FREE** competent language assistance to individuals with limited English proficiency. Social and health services agencies may call HHS Office of Civil Rights at 1-800-368-1019 for more information. Food Stamp and WIC agencies may call USDA Office of Civil Rights at 1-888-271-5983. All other agencies may call U.S. Department of Justice, Civil Rights Division at 1-888-848-5306.



For Washington County-specific information, please visit:
<https://www.co.washington.or.us/CAO/OEICE/index.cfm>

أنا أتحدث الإنجليزية المحدودة. أحتاج إلى مساعدة من مترجم فوري مختص بلغة اللغة العربية للوصول الكامل والفعال إلى برامجك.

بموجب الباب السادس من قانون الحقوق المدنية لعام 1964 ، تلتزم الوكالات العامة بتقديم مساعدة لغوية مختصة للأفراد ذوي الكفاءة المحدودة في اللغة الإنجليزية. يمكن لوكالات الخدمات الاجتماعية والصحية الاتصال بمكتب HHS للحقوق المدنية على الرقم-الهاتف 1-800-368-1019 للحصول على مزيد من المعلومات. يمكن لوكالات فود ستامب و WIC الاتصال بمكتب وزارة الزراعة الأمريكية للأمين المساعد للحقوق المدنية على 1-866-632-9992. يمكن لجميع الوكالات الأخرى الاتصال بوزارة العدل الأمريكية ، قسم الحقوق المدنية على الرقم 1-888-848-5306



للحصول على معلومات خاصة بمقاطعة واشنطن ، يرجى زيارة
<https://www.co.washington.or.us/CAO/OEICE/index.cfm>